
Krzysztof Kowalski

Radny Rady Miasta Woclawka

Wloclawek 24. 1 1.201 6 t.

Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

w imieniu mieszkaic6w osiedla ,,poludni e" zwracam sig z prodb4 o zabezpieczerie

Srodk6w w bud2ecie miasta wloclawka na rok 2017 na wykonanie remontu chodnika

i nawierzchni jezdni w ci4gu ulicy Noakowskiego od ul. Zigbiej do ul. Fredry.

w latach ubieglych *ykonany byl remont chodnika na ul. Noakowskiego od ul. Izabeli
Zbiegniewskiej do ul. Zigbiei (niesrety tylko po jednej stronie), dalsza czgs6 chodnika oraz

nawierzchnia samej ulicy w ci4gu ul. Noakowskiego a.z do ul. Fredryiest w fatalnym stanie.

Bardzo proszg o zabezpieczente srodku na remont nawierzchni jezdni i chodnika ulicy
Noakowskiego od ul. Zigbiej do ul. Fredry.

Zpowaianiem
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